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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

	

Írásbeli kérdés
dr . Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részér e

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 46/1994. (IX 30 . )
OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán az Emberi Er ő források
Minisztériumát vezető miniszter úrhoz:

„ Mi lesz a sorsa a Marcali Városi Kórháznak? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Marcali Városi Kórházzal kapcsolatban fokozott mértékben merülnek fel problémák azóta, hogy a
Kaposi Mór Oktató Kórház telephelyévé alakították át .
Jelenleg a kórház vezetősége részér ő l elhangzó nyilatkozatok minden esetben az intézmény fejlesztésérő l
szólnak, ám a mindennapok egészen más képet mutatnak . A kórház helyzete folyamatosa n
elbizonytalanodik, a betegek ellátása folyamatosan romlik, nem kapják meg időben a szakszerű orvos i
ellátást.

Ugyan a sürgősségi osztály fejlesztése megvalósult, de külön kell az emberek egészsége szempontjábó l
választani a sürgősségi ellátást a szakrendelésektő l . A szakrendeléseken kellene ellátni, a házi orvosokat
támogató szakmai munkát, az idős, a tartósan beteg, több tíz, esetleg száz kilométereket utazni nem tud ó
betegeket .



A fentieket alátámasztandó néhány tényszerű adat :
v megszűnt a gyermekosztály;

• az ortopédián heti egy alkalommal ,
v az urológián heti egy alkalommal ,
v a cukorgondozóban heti két alkalommal ,

v a szemészeten heti két alkalommal, több hónapos várólisták mellett ,
v az onkológián heti két alkalommal ,

v a reumatológián heti három alkalommal valósul meg a rendelés .

Ezek alapján kérem, hogy tájékoztasson arról, mik a kormányzat hosszú távú tervei a marcali kórházza l
kapcsolatban !

Tervezik-e a szakrendeléseket fejleszteni, a rendelési napok számát növelni? Esetleg ezek tovább i
csökkentése várható ?

Van-e esély a gyermekosztály újbóli megnyitására ?
Lehet-e arra számítani a jövőben, hogy önálló gazdálkodási és teljesítménymérési egységgé szervezik á t
az intézményt?

Tervezik-e esetleg további osztályok megszűntetését? Ha igen, milyen menetrend szerint ?

Fentiek miatt kérdezem Miniszter urat :

„ Mi lesz a sorsa a Marcali Városi Kórháznak? ”

Budapest, 2015 . szeptember 24 .

Üdvözlettel :

Harangozó Gábor
MSZP

országgyű lési képviselő
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